



Q&A # 1

Date: March 4, 2020

Project: RFSO Refrigeration Services

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question #1

What kinds of air conditioning units in sector F and the number?

Answer #1

Brand: Mcquay and quantity: 27

Question #2

Do you have other air conditioning units to maintain?

Answer #2

Yes we have 4 units in the ceilings in different areas.

Question #3

Do you have a list of equipment to maintain?

Answer #3 :

Yes, the list could be provided upon request.

All other terms and conditions remain the same



Q&R # 1

Date: 4 Mars 2020

Projet: DOàC Services de Réfrigération

The English version can be found on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question #1

Quelles sortes d'unités de climatisation dans le secteur F et le nombre?

Réponse #1

La marque est Mcquay et le quantité est 27.

Question #2

Avez-vous d'autre unités de climatisation à entretenir?

Réponse #2

Oui nous avons 4 unités dans les plafonds dans différents secteurs.

Question #3

Avons-nous une liste des équipements à entretenir?

Réponse #3

Oui nous l'avons, elle pourra être fournie sur demande.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.